

## APOCRYPHA

### 1<sup>st</sup> ESDRAS OF THE KING JAMES BIBLE 1611

[www.Scriptural-Truth.com](http://www.Scriptural-Truth.com)

#### 1 Esdras

##### **Dalam buku pertama Esdras**

{1:1} dan Josias diadakan perayaan passover di

Jerusalem kepada Tuhannya, dan ditawarkan saNe di dalam hari keempat belas bulan yang pertama;

{1:2} setelah menetapkan Imam menurut harian mereka kursus-kursus, sedang arrayed dalam pakaian lama, di tokong tersebut

Tuhan.

{1:3} dan dia diucapkan kepada Levites, Menteri-Menteri Suci Israel, bahawa mereka harus hallow diri kepada Tuhan, ke menyediakan bahtera Suci Tuhan di dalam rumah itu king Solomon

anak kepada David telah dibina:

{1:4} dan berkata, kamu tidak lagi akan menanggung bahtera atas anda

bahu: sekarang oleh itu melayani Tuhan Tuhan kamu, dan

Menteri kepada umat-Nya Israel, dan menyediakan anda selepas anda

Keluarga dan maruahnya,  
Menurut {1:5} sebagai David Raja Israel yang ditetapkan,  
dan menurut Al-Haram Solomon anaknya: dan  
kedudukan Kaabah berdasarkan kewibawaan beberapa  
keluarga anda Levites, yang Menteri di hadapan  
daripada saudara-saudara anda kanak-kanak Israel,  
{1:6} tawaran saNe dalam susunan, dan bersedia membuat  
dalam  
pengorbanan untuk saudara-saudara anda, dan simpan di saNe  
mengikut ketetapan Tuhan, yang  
diberikan kepada Nabi Musa A.s..  
{1:7} dan kepada orang-orang yang telah ditemui ada Josias  
memberi tiga puluh ribu anak-anak Domba dan anak-anak, dan  
tiga ribu  
betis: perkara-perkara ini diberi elaun Raja,  
according kerana beliau dijanjikan, untuk rakyat, Imam, dan  
untuk Levites.  
Helkias dan {1:8}, Zacharias dan Syelus, Gabenor  
Kuil, yang memberikan kepada Imam untuk passover dua  
kambing biri-biri seribu dan enam ratus, dan tiga ratus betis.  
{1:9} dan Jeconias, dan Samaias, dan Nathanael beliau

saudara, dan Assabias, dan Ochiel, dan Joram, Kapten ke atas beribu-ribu, memberikan kepada Levites di sana lima seribu kambing biri-biri, dan betis tujuh ratus.

{1:10} dan apabila perkara-perkara ini telah selesai, Imam dan Levites, mempunyai jenis roti, berdiri sangat comely

Perintah mengikut maruahannya,

{1:11} dan mengikut dignities beberapa kawan di

bapa, sebelum rakyat, menawarkan kepada Tuhan, kerana ia adalah

ditulis dalam Kitab Nabi Musa A.s.: dan dengan itu pula mereka dalam

pagi.

{1:12} dan mereka dipanggang sana dengan api, sebagai

appertaineth: bagi pengorbanan, mereka sod mereka dalam loyang

periuk dan kualiti dengan menikmati yang baik,

{1:13} dan Tetapkan sebelum semua orang: dan kemudian

mereka bersedia untuk diri mereka sendiri, dan bagi Imam mereka

saudara-saudara, anak-anak Aaron.

{1:14} untuk Imam ditawarkan lemak sehingga malam: dan

Levites disediakan untuk diri mereka sendiri, dan Imam mereka saudara-saudara, anak-anak Aaron.

{1:15} penyanyi Suci itu juga, anak-anak Asaph, berada dalam mereka supaya, menurut pelantikan David, kepintaran, Asaph, Zacharias dan Jeduthun, yang daripada king's retinue.

{1:16} Moreover tukang angkat barangan tersebut telah di tiap-tiap pintu; Ia adalah tidak

sah bagi mana-mana tawaran dari perkhidmatannya biasa: bagi mereka

saudara-saudara Levites yang disediakan untuk mereka.

{1:17} itu adalah perkara-perkara yang dipunyai oleh pihak pengorbanan Tuhan yang dicapai pada hari itu, bahawa mereka mungkin pegang saNe,

{1:18} dan menawarkan pengorbanan atas di altar Tuhan, Menurut lah dengan perintah Raja Josias.

{1:19} supaya kanak-kanak Israel telah diadakan passover pada masa itu, dan perayaan roti manis tujuh hari.

{1:20} dan saNe tersebut yang tidak disimpan di Israel sejak masa Nabi Samuel.

{1:21} Ya, Semua Raja-Raja Israel tidak memegang apa-apa yang saNe Josias, dan Imam, dan Levites, dan Orang-orang Yahudi, diadakan dengan semua Israel yang terdapat kediaman di Jerusalem.

{1:22} pada tahun kelapan belas pemerintahan Josias saNe ini disimpan.

{1:23} dan kerja-kerja atau Josias tegak sebelum beliau Tuhan dengan hati yang penuh kesalihan.

{1:24} bagi perkara-perkara yang datang di zamannya, mereka tersiar di dalam bekas masa, mengenai orang-orang yang

berdosa, dan tidak wickedly terhadap Tuhan di atas semua orang

dan kerajaan, dan bagaimana mereka Dukacita Nya sangat, jadi bahawa kata-kata Tuhan meningkat terhadap Israel.

{1:25} sekarang selepas semua perbuatan ini Josias ia datang untuk lulus,

bahawa Firaun Raja Mesir datang untuk membangkitkan peperangan pada

Carchamis atas Sungai Euphrates: Isa sambil Josias terhadapnya.

{1:26} tetapi Raja Mesir dihantar kepadanya, berkata, apa yg dah kena mengena dengan kamu, Wahai Raja Judea?

{1:27} saya tidak am dihantar dari Tuhan terhadap (wahai Muhammad);

bagi saya perang atas Sungai Euphrates: dan sekarang Tuhan dengan saya,

Ya, Tuhan adalah dengan saya hasting saya ke hadapan: bertolak dari

saya, dan tidak menentang Tuhan.

{1:28} howbeit Josias tidak berpaling kereta kuda itu daripada dia, tetapi telah melaksanakan untuk bertempur dengan beliau, tidak berkaitan dengan

kata-kata Nabi Jeremy yang bercakap dengan mulut yang

Tuhan:

{1:29} tetapi menyertai pertempuran bersamanya di dataran Magiddo,

dan Putera-Putera datang terhadap Raja Josias.

{1:30} maka berkata Raja kepada hamba-Nya, saya membawa jauhnya daripada pertempuran; bagi saya sangat lemah. Dan dengan serta-merta hamba-Nya membawanya jauhnya daripada pertempuran.

{1:31} gat kemudian dia naik atas kereta kuda itu kedua; dan oleh kerana

dibawa balik ke Jerusalem yang meninggal dunia dan dikebumikan di Nya

bapa sepulchre.

{1:32} dan semua Jewry mereka mourned bagi Josias, Ya,

### **Laman Esdras 1 694**

Jeremy Nabi merungut untuk Josias, dan orang-orang Ketua dengan wanita dibuat merintih untuknya kepada hari ini: dan ini diberikan untuk Ordinan yang perlu dilakukan berterusan dalam semua bangsa Israel.

{1:33} perkara-perkara ini akan ditulis dalam buku cerita Raja-Raja Judah, dan setiap satu tindakan yang Josias itu pula, dan kemuliaannya, dan beliau kefahaman undang-undang yang

Tuhan, dan perkara-perkara yang beliau telah lakukan sebelum, dan perkara-perkara yang

kini dibacakan, akan dilaporkan dalam buku Raja-Raja Israel dan Judea.

{1:34} dan orang-orang yang mengambil Joachaz anak Josias, dan

menjadikan dia Raja dan bukannya Josias bapanya ketika beliau

dua puluh hingga tiga tahun.

{1:35} dan dia memerintah Judea dan Jerusalem tiga bulan: maka Raja Mesir lalu digulingkan dia dari dan memerintah di Baitulmuqaddis.

{1:36} dan dia menetapkan cukai atas tanah satu ratus bakat bakat satu emas dan Perak.

{1:37} Raja Mesir juga dibuat Raja Joacim beliau Abang Raja Judea dan Jerusalem.

{1:38} dan beliau terikat Joacim dan bangsawan ini: tetapi Zaraces

adik dia diberkas dan membawanya keluar dari Mesir.

{1:39} lima hingga dua puluh tahun adalah Joacim apabila beliau

dijadikan Raja di tanah Judea dan Jerusalem; dan dia melakukan kejahatan mengadap Tuhan.

{1:40} wherefore terhadapnya Nabuchodonosor Raja Babylon datang, dan terikat kepadanya dengan rantai tembaga, dan menyeludup beliau ke Babylon.

{1:41} Nabuchodonosor juga turun dari kapal-kapal Suci Tuhan, dan dibawa lari, dan Tetapkan dalam dirinya sendiri Kuil di Babylon.



{1:42} tetapi perkara-perkara yang direkodkan kepadanya, dan daripada

uncleaness dan impiety, beliau akan ditulis di Raja di

Raja-Raja.

{1:43} Joacim dan anak lelakinya memerintah pihaknya: beliau dibuat Raja menjadi lapan belas tahun;

{1:44} dan memerintah tetapi tiga bulan dan sepuluh hari dalam

Jerusalem; dan melakukan kejahatan mengadap Tuhan.

{1:45} Jadi selepas setahun Nabuchodonosor dihantar dan disebabkan

dia dibawa ke Babylon dengan kapal-kapal Suci dalam

Tuhan;

{1:46} dan dibuat Zedechias Raja Judea dan Baitulmuqaddis, semasa dia masih seorang hingga dua puluh tahun; dan beliau memerintah

sebelas tahun:

{1:47} dan dia melakukan kejahatan juga di sisi Tuhan, dan dijaga bukan untuk kata-kata yang telah dituturkan oleh Allah dalam

Nabi Jeremy dari mulut Tuhan.

{1:48} dan selepas itu Raja Nabuchodonosor telah membuat

Dia bersumpah dengan nama Tuhan, dia forswore dirinya sendiri,

dan memberontak; dan hardening lehernya, hatinya, beliau derhaka undang-undang Tuhan Israel.

{1:49} Gabenor juga rakyat dan Imam

melakukan banyak perkara yang menentang undang-undang, dan semua lulus dalam

pencemaran daripada semua negara, dan defiled Kuil Tuhan, yang telah dikuduskan di Baitulmuqaddis.

{1:50} Walau bagaimanapun dewa Datuk-nenek mereka yang dihantar oleh beliau

Rasul untuk menghubungi mereka semula, kerana dia terkecuali mereka dan

khemah itu beliau juga.

{1:51} tetapi mereka memiliki Pesuruh-Nya dalam derision; dan, lihat,

Bilakah diucapkan Tuhan kepada mereka, mereka menjadikan sukan itu

Nabi-Nabi:

{1:52} begitu jauh ke hadapan, Allah sedang wroth dengan kaumnya

bagi mereka ungodliness yang hebat, yang diperintahkan oleh Raja-Raja yang

Chaldees datang terhadap mereka;

{1:53} yang membunuh lelaki muda mereka dengan pedang, Ya,

bahkan dalam Kompas Kuil Suci mereka dan terkecuali

baik Pemuda mahupun pembantu rumah, seorang tua yang pelupa mahupun kanak-kanak, antara

mereka; untuk beliau menyampaikan semua ke tangan mereka.

{1:54} dan mereka mengambil semua vesel-vesel Suci kepada Tuhan,

besar dan kecil, dengan kapal-kapal bahtera Allah, dan

Khazanah Raja, dan dibawa mereka lari ke Babylon.

{1:55} untuk rumah Tuhan, mereka dibakar, dan

brek ke bawah tembok Baitulmuqaddis, dan membakar apabila dia

Menara:

{1:56} dan bagi perkara-perkara Mulia itu, mereka tidak pernah berhenti

sehingga mereka telah dimakan dan membawa mereka semua ke nought: dan

orang-orang yang telah dibunuh dengan pedang dia dibawa kepada

Babylon:

{1:57} yang menjadi hamba kepada dia dan anak-anaknya, sehingga

memerintah Parsi, untuk memenuhi Firman Tuhan bercakap oleh mulut Jeremy:

{1:58} sehingga tanah telah menikmati sabbaths beliau, keseluruhan

masa dia ketandusan hendaklah dia lain, sehingga tempoh penuh

tujuh puluh tahun.

{2:1} di tahun pertama Raja Parsi, Cyrus yang perkataan Tuhan mungkin akan dicapai, bahawa dia telah dijanjikan oleh mulut Jeremy;

{2:2} Tuhan itu dibangkitkan semangat Cyrus Raja daripada Parsi, dan dia membuat pengisytiharan melalui semua Nya Kingdom, dan juga secara bertulis,

{2:3} berkata, oleh itu Yesus Cyrus Raja Parsi; Dalam Tuhan Israel, Tuhan yang Maha Tinggi, telah membuat saya Raja

seluruh dunia,

{2:4} dan saya untuk membina sebuah rumah di Jerusalem di Jewry.

{2:5} Jika itu ada sesiapa di antara kamu yang beliau orang, Biar Tuhan, bahkan kepada Tuhannya, dengan dia dan biarkan dia naik ke Baitulmuqaddis yang di Judea, dan membina rumah Tuhan Israel: Dialah Tuhan yang dwelleth dalam Jerusalem.

{2:6} sesiapa maka bagimu tempat-tempat yang kira-kira, biarkan mereka

Bantu dia, mereka, saya berkata, bahawa jiran tetangga Nya, dengan emas,

dan Perak,

{2:7} Hadiah, dengan Kuda-Kuda, dan dengan lembu, dan lain-lain

perkara-perkara yang telah dinyatakan oleh ikrar, bagi Tokong

### **Esdras 695 Laman 1**

Tuhan di Jerusalem.

{2:8} kemudian Ketua famili Judea dan daripada yang

puak Benjamin berdiri; Imam juga, dan Levites,

dan semua mereka yang fikiran yang Tuhan telah berpindah naik dan

untuk membina sebuah rumah untuk Tuhan di Jerusalem,

{2:9} dan mereka yang dwelt bulat tentang mereka, dan membantu

mereka dalam segala hal dengan Perak dan emas, dengan kuda dan

lembu, dan dengan hadiah-hadiah percuma yang sangat banyak dari sebilangan besar

minda yang telah dikacau dengannya.

{2:10} Raja Cyrus juga dihadapkan kapal-kapal yang Suci, Nabuchodonosor yang telah dibawa dari Baitulmuqaddis, dan telah ditubuhkan di kuil untuk berhala-berhala.

{2:11} sekarang Bilakah Raja Parsi Cyrus telah membawa mereka keluar, beliau dihantar mereka ke Mithridates beliau:

{2:12} dan olehnya mereka telah dihantar ke Sanabassar yang Gabenor Judea.

{2:13} dan ini adalah jumlah mereka; Seribu

cawan emas, dan seribu Perak censers Perak

bebuli sembilan dua puluh, tiga puluh emas, dan Perak dua ribu empat ratus dan sepuluh, dan seribu kapal-kapal lain.

{2:14} supaya semua kapal-kapal dari emas dan Perak, yang telah

dibawa lari, telah lima ribu empat ratus threescore

dan Sembilan.

{2:15} ini dibawa masuk kembali oleh Sanabassar, bersama-sama

dengan mereka tentang pembuangan, dari Babylon ke Baitulmuqaddis.

{2:16} tetapi pada zaman Artexerxes Raja Parsi

Belemus, dan Mithridates, dan Tabellius, dan Rathumus, dan Beeltethmus, dan Semellius Setiausaha, dengan orang lain yang berada dalam Suruhanjaya dengan mereka, kediaman di Samaria

dan tempat-tempat lain, menulis kepada-Nya terhadap mereka yang dwelt di

Judea dan Jerusalem Surat-surat berikut;

{2:17}-Raja Artexerxes Tuhan kita, hamba-hamba-Mu,

Rathumus yang storywriter, dan Semellius penulis, dan

seluruh Majlis mereka, dan Hakim-Hakim yang berada di dalam Celosyria dan

Phenice.

{2:18} itu kini dikenali kepada Raja Tuhan, bahawa orang-orang Yahudi

yang akan meningkat daripada anda kepada kami, telah datang ke Jerusalem, yang

bandar seperti orang yang fasik, membina lingua, dan membaiki dinding itu dan meletakkan asas kuil.

{2:19} sekarang jika bandar ini dan dinding itu boleh dibuat sekali lagi, mereka akan bukan sahaja enggan memberikan penghormatan, tetapi juga memberontak terhadap Raja-Raja.

{2:20} dan forasmuch sebagai perkara-perkara yang berkaitan dengan

Kuil yang sekarang dalam tangan, kami fikir ia bertemu untuk tidak mengabaikan apa-apa

satu perkara,

{2:21} tetapi untuk bercakap kepada Tuhan kita Raja, untuk tujuan

bahawa, jika ia menjadi keredaan Mu mungkin diminta dalam buku

bapa Mu:

{2:22} dan engkau shalt mencari dalam chronicles dalam apa ditulis mengenai perkara-perkara ini, dan shalt faham bahawa

Bandar itu ialah derhaka, merisaukan Raja-Raja dan bandar-bandar:

{2:23} dan bahawa orang-orang Yahudi telah derhaka dan dibangkitkan



sentiasa peperangan di dalamnya; itu yang menyebabkan walaupun bandar ini adalah

dibuat sepi.

{2:24} sebab itu kini kami mengaku kepada kamu, Wahai Tuhan

Raja, bahawa jika Kota ini dibina semula, dan di dinding

menyediakan baharu, engkau shalt dari selepas itu mempunyai laluan tidak

Celosyria dan Phenice.

{2:25} maka Baginda menulis kembali semula kepada Rathumus ini

storywriter, Beeltethmus, Semellius di scribe, dan untuk

yang lain yang berada dalam Suruhanjaya, dan penduduk di Samaria

dan Syria dan Phenice, selepas cara ini;

{2:26} saya telah membaca surat yang kamu telah menghantar kepada saya:

oleh yang demikian aku diperintahkan agar rajin Cari, dan ia telah

telah didapati bahawa bandar itu ialah dari awal mengamalkan

terhadap Raja-Raja;

{2:27} dan lelaki di dalamnya telah diberikan kepada pemberontakan dan

Perang: dan yang Perkasa pusat pameran dan garang terletak di Baitulmuqaddis,

yang memerintah dan exacted bayaran di Celosyria dan Phenice.

{2:28} kini oleh kerana itu saya telah diperintahkan untuk menghalang orang-orang

lelaki daripada bangunan di bandar, dan iktibar perlu diambil yang tiada

tidak lagi dilakukan di dalamnya;

{2:29} dan bahawa orang-orang fasik pekerja meneruskan satu mengganggu Raja-Raja,

{2:30} maka Raja Artexerxes Surat-surat beliau yang dibaca, Rathumus, dan Semellius di scribe, dan bakinya yang

perlaksanaan dengan mereka, mengalih keluar dengan tergesa-gesa ke arah

Jerusalem dengan satu pasukan berkuda dan pelbagai

rakyat dalam pelbagai pertempuran, mula menghalang pembina; dan

pembinaan kuil di Baitulmuqaddis berhenti sehingga kedua

tahun pemerintahan Darius Raja Parsi.

{3:1} kini apabila memerintah Darius, dia membuat suatu pesta besar

kepada semua rakyatnya, dan kepada semua isi rumah beliau, dan kepada semua

Putera-Putera Media dan Persia,

{3:2} dan Gabenor-Gabenor dan Ketua-Ketua dan

Beliau yang berada di bawah dia, dari India kepada Ethiopia, sebanyak seratus dua puluh dan tujuh Wilayah.

{3:3} dan apabila mereka telah dimakan dan mabuk, dan oleh kerana

telah berpuas hati rumah hilang, maka Raja pergi ke Darius bedchamber beliau, dan tidur, dan tidak lama lagi selepas awaked.

{3:4} kemudian tiga lelaki muda, yang daripada pengawal yang terus Raja badan, diucapkan satu sama lain;

{3:5} biarlah setiap seorang daripada kita bercakap hukuman: itu hendaklah

mengatasi, dan hukuman yang akan kelihatan lebih bijaksana daripada pihak

lain, Allah akan Raja Darius memberi hadiah yang besar, dan perkara-perkara besar meterai kemenangan:

{3:6} seperti, untuk menjadi anggota dalam ungu, untuk minum pada emas, dan

tidur atas emas, dan sebuah rata dengan bridles emas, dan

headtire halus linen, dan rantai lehernya kira-kira:

{3:7} dan dia hendaklah duduk di sebelah Darius kerana beliau kebijaksanaan, dan hendaklah dipanggil Darius sepupunya.

{3:8} dan kemudian setiap orang menulis ayat beliau, yang dimeterai itu,

dan meletakkan ia di bawah Raja Darius bantal beliau;

{3:9} dan berkata bahawa, apabila Raja meningkat, beberapa akan

memberinya tulisan-tulisan; dan daripada yang tepi Raja dan tiga putera Parsi akan menilai bahawa penjara adalah dalam

### **Laman Esdras 1 696**

wisest, kepada-Nya kemenangan itu telah diberikan, sebagaimana yang telah dilantik.

{3:10} yang pertama menulis, wain adalah mereka yang paling kuat.

{3:11} kedua menulis, Raja adalah kuat.

{3:12} ketiga menulis, wanita adalah paling kuat: tetapi di atas Semua perkara kebenaran dari beareth kemenangan itu.

{3:13} kini apabila Raja telah meningkat sehingga, mereka mengambil mereka

tulisan-tulisan, dan disampaikan mereka kepada-Nya, dan supaya dia membacanya:

{3:14} dan menghantar ke beliau dipanggil semua Putera-putera dari

Parsi dan Media, dan Gabenor dan Ketua-Ketua, dan

Beliau itu, dan pegawai-pegawai Ketua;

{3:15} dan duduk dia di kerusi penghakiman;

dan tulisan-tulisan yang telah dibacakan sebelum mereka.

{3:16} dan dia berkata, panggilan lelaki muda, dan mereka hendaklah

menyatakan ayat mereka sendiri. Jadi mereka telah dipanggil, dan datang

dalam.

{3:17} dan dia berkata kepada mereka, mengisytiharkan kepada kami fikiran anda

mengenai tulisan-tulisan. Kemudian mula pertama, yang telah bercakap kekuatan wain;

{3:18} dan oleh itu, dia berkata wahai kamu lelaki, bagaimana melebihi kuat

adalah arak! Ia memasukkan semua manusia untuk sesat yang meminumnya:

{3:19} ia berubah fikiran Raja dan yang di

kanak-kanak yatim menjadi semua satu; bondman tersebut dan di dalam

Freeman, orang miskin dan orang kaya:

{3:20} ia turneth juga setiap pemikiran ke dalam jollity dan keriangian,

supaya seorang lelaki remembereth kesedihan mahupun hutang:

{3:21} dan ia berubah hati tiap kaya, supaya seorang lelaki remembereth bukanlah Raja atau Gabenor; dan ia berubah kepada

bercakap perkara-perkara yang semua oleh bakat:

{3:22} dan apabila mereka berada dalam cawan mereka, mereka lupa mereka

suka kedua-dua rakan-rakan dan saudara-saudara, dan sedikit Seri selepas Keluar

pedang:

{3:23} tetapi apabila mereka adalah dari arak, mereka ingat tidak apa yang mereka telah lakukan.

{3:24} Wahai kamu lelaki, adalah tidak wain yang kukuh, yang enforceth

untuk berbuat demikian? Dan bila dia jadi berucap, beliau memegang keamanan-Nya.

{4:1} kemudian kedua, yang berucap kekuatan

Raja, mula berkata,

{4:2} O ye lelaki, janganlah lelaki cemerlang dalam kekuatan yang menanggung

Peraturan terhadap laut dan tanah dan semua perkara di dalamnya?

{4:3} tetapi namun Raja adalah lebih perkasa: Dialah Tuhan perkara-perkara ini, dan telah memerintahkan ke atas mereka; dan apa-apa

Dia commandeth mereka yang mereka lakukan.

{4:4} Jika beliau membuat tawaran mereka membuat perang satu terhadap yang lain,

mereka melakukannya: jika beliau menghantar mereka menentang musuh, mereka pergi,

dan memecahkan dinding gunung dan Menara.

{4:5} mereka bunuhlah dan akan dibunuh, dan Bahawasanya tidak di

King's: Hai Saalih!: jika mereka mendapat kemenangan, mereka membawa semua

kepada Raja, seperti juga yang merosakkan, seperti semua perkara lain.

{4:6} begitu juga bagi mereka yang tiada askar dan belum

lakukan dengan peperangan, tetapi menggunakan husbandry, apabila mereka telah menyaksikan pelbagai peristiwa penting

sekali lagi apa yang mereka telah ditambah, mereka membawa ia kepada Raja,

dan memaksa satu sama lain untuk membayar ufti kepada Raja.

{4:7} dan namun beliau hanyalah seorang lelaki: jika beliau memerintah untuk membunuh,

mereka membunuh; Jika beliau memerintah mahal, mereka barang ganti;

{4:8} jika beliau memerintah untuk smite, mereka smite; Jika beliau memerintah

untuk membuat sepi, mereka menjadikan sepi; Jika beliau memerintah kepada

binaan, mereka membina;

{4:9} jika beliau memerintah untuk mengurangkan, mereka mengurangkan; Jika dia

arahan untuk menanam, mereka menanam.

{4:10} supaya semua rakyat dan tenteranya taat kepadanya:

Tambahan pula beliau lieth, dia eateth dan drinketh, dan

taketh beliau yang lain:

{4:11} dan ini terus menonton pusingan tentang beliau, sama ada

mungkin mana-mana satu berlepas, dan menjalankan perniagaan sendiri, sama ada

taat mereka kepadanya dalam apa-apa benda.



{4:12} Wahai kamu lelaki, bagaimana harus tidak Raja boleh mightiest,

Apabila dalam apa-apa jenis yang beliau adalah dipatuhi? Dan beliau memegang lidah beliau.

{4:13} kemudian ketiga, yang berucap wanita, dan daripada yang benar, (ini adalah Zorobabel) mula bercakap.

{4:14} O ye lelaki, ia bukanlah Raja besar, mahupun pelbagai lelaki, sama ada ianya wain, yang excelleth; Siapakah itu

maka yang ruleth mereka, atau telah Datuk ke atas mereka? akan

mereka bukan wanita?

{4:15} wanita telah membuahkan Raja dan semua orang yang Bear memerintah dengan laut dan darat.

{4:16} walaupun mereka datang mereka: dan mereka dipelihara mereka

sehingga yang ditanam di ladang-ladang anggur, dari mana yang suci wain.

{4:17} ini juga membuat pakaian untuk lelaki; ini membawa kemuliaan kepada lelaki; dan tanpa wanita lelaki tidak.

{4:18} Ya, dan jika lelaki telah berkumpul bersama-sama emas dan

Perak, atau apa-apa benda lain melipat, Adakah mereka tidak cinta seorang wanita

Itulah comely dalam nikmat dan Kecantikan?

{4:19} dan membiarkan semua perkara pergi, Adakah mereka tidak gape,

dan walaupun dengan mulut terbuka menetapkan mata mereka cepat pada beliau; dan

tidak semua lelaki mempunyai keinginan lebih kepada beliau berbanding kepada Perak atau

emas, atau apa-apa benda sebagai?

{4:20} seorang lelaki leaveth bapanya sendiri yang membawanya,

dan negara sendiri, dan cleaveth kepada isterinya.

{4:21} beliau sticketh tidak untuk menghabiskan hidupnya dengan isterinya. dan

remembereth bapa, atau ibu, mahupun negara.

{4:22} dengan ini juga kamu mesti tahu bahawa wanita mempunyai

kuasa pemerintahan ke atas anda: Adakah kamu tidak buruh dan keadaan menghadapi kesulitan dan memberi dan

membawa kepada wanita?

{4:23} Ya, seorang lelaki taketh pedang, dan goeth cara untuk

merompak dan mencuri untuk belayar atas laut dan atas sungai-sungai;

{4:24} dan looketh atas singa, dan goeth dalam

gelap gelita; dan apabila beliau telah dicuri, rosak, dan dirompak, beliau

bringeth untuk cintanya.

### **Esdras 697 Laman 1**

{4:25} wherefore seorang lelaki loveth isterinya lebih baik daripada bapanya

atau ibu.

{4:26} Ya, banyak ada yang telah kehabisan kecerdasan mereka bagi wanita, dan menjadi hamba-hamba-sakes mereka.

{4:27} ramai juga binasa, telah silap, dan berdosa, bagi wanita.

{4:28} dan sekarang kamu tidak percaya saya? bukanlah Raja hebat dalam kuasanya? Adakah kawasan-kawasan yang tidak semua takut untuk sentuh dia?

{4:29} lagi saya lihat beliau dan Apame Raja

Puteri, anak kepada Bartacus terpuji, duduk di tangan kanan Raja,

{4:30} dan mengambil Mahkota dari kepala Raja, dan

Nita atas kepalanya sendiri; Dia juga melanda Raja dengan tangan kiri beliau.

{4:31} dan lagi semua ini Raja gaped dan gazed atas

dia dengan mulut yang terbuka: jika dia ketawa kepadanya, dia ketawa

juga: tetapi jika dia mengambil melakarkan apa-apa kepadanya, baginda adalah

fain ke sahaja yang agak rata, bahawa dia mungkin akan Selaraskan kepadanya lagi.

{4:32} O ye lelaki, bagaimana ia boleh tetapi wanita perlu kuat, melihat mereka berbuat demikian?

{4:33} maka Raja dan Putera-Putera melihat satu apabila satu lagi: jadi dia mula berbicara tentang kebenaran.

{4:34} Wahai kamu lelaki, tidak perempuan kuat? besar adalah di

bumi, tinggi langit, pantas adalah matahari dalam perjalanan beliau, bagi

Beliau compasseth langit bulat kira-kira, dan fetcheth beliau Kursus lagi ke tempat sendiri dalam satu hari.

{4:35} dia tidak hebat yang berubah perkara-perkara ini? oleh itu

besar adalah benar, dan lebih kuat daripada tiap-tiap sesuatu.

{4:36} di bumi crieth atas kebenaran, dan syurga

la blesseth: semua kerja goncang dan suara di dalamnya, dan dengan itu adalah

Tiada perkara yang unrighteous.

{4:37} wain serta berlaku zalim, Raja serta berlaku zalim, wanita serta berlaku zalim, Semua kanak-kanak lelaki yang jahat, dan itu semua

kerja-kerja jahat mereka; dan ada kebenaran ada di dalamnya; dalam mereka

unrighteousness juga mereka akan binasa.

{4:38} bagi kebenaran, ia bersabar, dan memang kuat;

la liveth dan conquereth untuk rancak.

{4:39} dengannya ada tidak menerima orang atau

Ganjaran; tetapi dia doeth perkara yang hanya, dan refraineth dari semua perkara zalim dan fasik; dan semua lelaki baik seperti

kerja-kerja beliau.

{4:40} tidak dalam penghakiman beliau adalah unrighteousness apa-apa;

dan dia adalah kekuatan, Rusia, kuasa, dan Duli yang Maha Mulia, Semua

peringkat umur. Berbahagialah menjadi dewa kebenaran.

{4:41} dan dengan itu beliau memegang keamanan-Nya. Dan semua orang

kemudian menjerit, dan berkata, hebat adalah kebenaran, dan Maha Perkasa di atas

perkara-perkara.

{4:42} maka berkata Raja kepada-Nya, meminta apa yang engkau mengampunkan

lebih daripada ini dilantik dalam penulisan, dan kami akan memberikan

(wahai Muhammad), kerana engkau seni mendapati wisest; dan engkau shalt duduk seterusnya

saya, dan shalt memanggil sepupu saya.

{4:43} kemudian berkata ia kepada Raja, ingat ikrar Mu,

yang engkau engkau bernazar untuk membina Baitulmuqaddis, pada hari apabila

engkau camest Kingdom Mu,

{4:44} dan Usir Semua vesel-vesel yang telah diambil

jauhnya dari Baitulmuqaddis, yang kurus terletak berasingan, apabila dia

bersumpah untuk menghancurkan Babylon, dan untuk menghantar mereka lagi thither.

{4:45} engkau juga engkau bersumpah untuk membina kuil,

yang Edomites itu dibakar apabila Judea dibuat sepi

oleh Chaldees.

{4:46} dan sekarang, Wahai Tuhan, Raja, inilah yang mana saya memerlukan, dan yang saya kehendaki daripada engkau, dan ini adalah kepada keturunan

prosiding liberality dari dirimu: saya berhasrat itu yang engkau membuat baik ikrar, prestasi pendaftarannya dengan mulut kesalahanmu, engkau engkau bersumpah untuk yang Raja syurga.

{4:47} kemudian Darius Raja berdiri, dan cium dia, dan menulis surat kepadanya kepada semua treasurers dan Leftenan dan Kapten dan Gabenor-Gabenor, yang mereka harus

selamat menyampaikan perjalanan mereka kedua-dua Nya, dan semua orang-orang yang pergi

sehingga dengan dia untuk membina Jerusalem.

{4:48} dia menulis surat-surat juga kepada beliau yang telah Celosyria dan Phenice, dan kepada mereka di Libanus, yang mereka perlu membawa kayu cedar dari Libanus kepada Baitulmuqaddis,

dan bahawa mereka perlu membina bandar bersamanya.

{4:49} Moreover dia menulis untuk semua orang-orang Yahudi yang keluar

daripada beliau alam sehingga ke Jewry, mengenai kebebasan mereka, yang

Sekiranya tiada pegawai, pemerintah tiada, tiada Leftenan, atau Bendahari,

secara paksa memasuki pintu;

{4:50} dan bahawa semua negara yang mereka perlu

tanpa penghormatan; dan bahawa Edomites ini harus memberi

Kampung-Kampung orang-orang Yahudi yang kemudian mereka diadakan:

{4:51} Ya, bahawa perlu ada setiap tahun diberi dua puluh

bakat untuk pembinaan kuil, sehingga masa yang

telah dibina;

{4:52} dan bakat lain sepuluh setiap tahun untuk mengekalkan yang terbakar

Tawaran kepada setiap hari, kerana mereka yang

ketetapan untuk menawarkan tujuh belas:

{4:53} dan bahawa semua mereka yang pergi dari Babylon untuk membina

Bandar perlu mempunyai kebebasan percuma, apabila baik ia sebagai mereka

generasi, dan semua Imam yang pergi.

{4:54} dia menulis juga berkenaan. caj, dan



Imam vestments mana mereka Menteri;  
{4:55} dan begitu juga tuduhan Levites, menjadi  
berikan kepada mereka sampai hari yang rumah telah selesai,  
dan

Sehingga builded Jerusalem.

{4:56} dan baginda telah menitahkan untuk memberi kepada  
semua yang disimpan di bandar

Pencen dan upah.

{4:57} beliau dihantar juga semua kapal-kapal dari Babylon,  
bahawa Raja Kurus telah menetapkan selain; dan semua yang  
Cyrus telah diberikan di

ketetapan, sama dikenakan beliau juga untuk dilakukan, dan  
dihantar kepada Jerusalem.

{4:58} kini apabila Pemuda ini adalah pergi keluar, beliau  
ditarik balik sehingga mukanya ke syurga ke arah  
Baitulmuqaddis, dan dipuji

Raja syurga,

### **Laman Esdras 1 698**

{4:59} dan berkata, dari engkau Suci kemenangan, dari engkau  
kebijaksanaan Suci, and thine adalah kemuliaan, dan saya  
hamba Mu.

{4:60} seni Berbahagialah engkau, yang engkau memberikan saya Hikmah: untuk

kepada engkau aku nyatakan terima kasih, Wahai Tuhan bapa kita.

{4:61} dan supaya dia mengambil Surat-surat, dan pergi, dan datang

kepada Babylon, dan memberitahu semua saudara-saudara beliau.

{4:62} dan mereka memuji Tuhan bapa mereka, kerana

Beliau telah memberikan mereka kebebasan dan kebebasan

{4:63} naik, dan untuk membina Jerusalem, dan Kuil

yang kini dipanggil dengan namanya: dan mereka memakan dengan

instrumen musick dan gladness tujuh hari.

{5:1} selepas ini adalah orang-orang yang utama daripada keluarga

dipilih mengikut puak-puak mereka, untuk pergi dengan isteri-isteri mereka

dan anak-anak lelaki dan anak perempuan, dengan menservants mereka dan

maidservants, dan lembu mereka.

{5:2} Darius dan dihantar dengan mereka berkuda seribu,

sehingga mereka telah membawa mereka kembali ke Baitulmuqaddis, selamat, dan

tabrets muzik [peralatan] dan bunyi seruling.

{5:3} dan memainkan semua saudara-saudara mereka, dan ia jadikan mereka pergi

sehingga bersama-sama dengan mereka.

{5:4} dan ini adalah nama-nama lelaki yang naik,

mengikut keluarga masing-masing antara puak-puak mereka, selepas mereka

beberapa Ketua.

{5:5} Imam, anak-anak Phinees anak Aaron:

Isa anak Josedec, anak kepada Saraias, dan Joacim yang

anak Zorobabel, anak kepada Salathiel, rumah kawan

David, daripada bagi kaum kerabat Phares, puak Judah;

{5:6} yang diucapkan bijaksana ayat sebelum Darius Raja

Persia di tahun kedua dalam pemerintahan baginda, bulan Nisan,

Itulah bulan pertama.

{5:7} dan itulah mereka Jewry yang datang dari dalam

pembuangan, di mana mereka dwelt sebagai orang asing, mereka

Nabuchodonosor Raja Babylon telah terbawa kepada

Babylon.

{5:8} dan mereka kembali kepada Jerusalem, dan kepada yang lain

Bahagian Jewry, setiap manusia ke bandar sendiri, yang datang dengan

Zorobabel, dengan Isa, Nehemias dan Zacharias, dan

Reesaias, Eneuius, Mardocheus. Beelsarus, Aspharasus,

Reelius, Roimus, dan Baana, panduan mereka.

{5:9} bilangan mereka di seluruh negara, dan mereka

Gabenor, anak-anak Phoros, dua ribu satu ratus

tujuh puluh dan dua; anak-anak Saphat, empat ratus tujuh puluh

dan dua:

{5:10} anak-anak Ares, seratus lima puluh tujuh dan enam:

{5:11} anak-anak Phaath Moab, dua ribu lapan

ratus dan dua belas:

{5:12} anak-anak Elam, satu ribu dua ratus puluh

dan empat: anak-anak Zathul, sembilan ratus empat puluh dan lima:

anak-anak Corbe, tujuh ratus lima: anak-anak Bani,

empat puluh ratus enam dan lapan:

{5:13} anak-anak Bebai, seratus dua puluh enam dan tiga:  
anak-anak Sadas, tiga ribu dua ratus dua puluh dan  
dua:

{5:14} anak-anak Adonikam, enam ratus enam puluh dan  
tujuh: anak-anak Bagoi, enam puluh ribu dua dan enam: dalam  
anak-anak dan Adin, empat ratus lima puluh empat:

{5:15} anak-anak Aterezias, 90 dan dua: anak-anak  
Ceilan dan Azetas threescore dan tujuh: anak-anak Azuran,  
Tiga ratus empat puluh dan dua:

{5:16} anak-anak Ananias, seratus dan satu untuk: anak-anak  
daripada Arom, tiga puluh dua: dan anak-anak Bassa, tiga ratus  
dua puluh dan tiga: anak-anak Azephurith, untuk seratus dan  
dua:

{5:17} anak-anak Meterus, tiga ribu dan lima: di  
anak-anak Bethlomon, seratus dua puluh dan tiga:

{5:18} mereka Netophah, lima puluh hingga lima: mereka  
kawan

Anathoth, untuk seratus lima puluh dan lapan: mereka  
Bethsamos,

40 dan dua:

{5:19} mereka Kiriatharius, dua puluh dan lima: mereka kawan

Caphira dan Beroth, tiga dan empat ratus tujuh puluh: mereka kawan

PIRA, tujuh ratus:

{5:20} mereka daripada Chadias dan Ammidoi, empat ratus dua puluh dan dua: mereka Cirama dan Gabdes, enam ratus dua puluh dan satu lagi:

{5:21} mereka daripada Macalon, seratus dua puluh satu dan dua:

mereka Betolius, lima puluh dan dua: anak-anak Nephis, untuk ratus lima puluh hingga enam:

{5:22} anak-anak Calamolalus dan tanggungjawab, tujuh ratus dua puluh hingga lima: anak-anak Jerechus, dua ratus empat puluh dan

lima:

{5:23} anak-anak Annas, tiga ribu tiga ratus dan tiga puluh.

{5:24} Imam: anak-anak Jeddu, anak kepada Isa antara anak-anak dan Sanasib, tujuh ratus sembilan puluh dua: anak-anak Meruth, puluh ribu dan dua:

{5:25} anak-anak Phassaron, empat puluh ribu satu dan tujuh: anak-anak Carme, satu ribu dan tujuh belas.

{5:26} the Levites: anak-anak Jessue, dan Cadmiel, dan Banuas, dan Sudias, tujuh puluh dan empat.

{5:27} penyanyi itu Suci: anak-anak Asaph, satu ratus dua puluh dan lapan.

{5:28} yang tukang angkat barangan: anak-anak Salum, anak-anak Jatal,

anak-anak Talmon, anak-anak Dacobi, anak-anak Teta, anak-anak Sami, Semua satu ratus tiga puluh dan Sembilan.

{5:29} hamba Kuil: anak-anak Esau, yang anak-anak Asipha, anak-anak Tabaoth, anak-anak Ceras, yang anak-anak Sud, anak-anak Phaleas, anak-anak Labana, yang anak-anak Graba,

{5:30} anak-anak Acua, anak-anak Uta, anak-anak Cetab, anak-anak Agaba, anak-anak Subai, anak-anak Anan, anak-anak Cathua, anak-anak Geddur,

{5:31} anak-anak Airus, anak-anak Daisan, anak-anak Noeba, anak-anak Chaseba, anak-anak Gazera, anak-anak

### **Esdras 699 Laman 1**

Azia, anak-anak Phinees, anak-anak Azare, anak-anak Bastai, anak-anak Asana, anak-anak Meani, anak-anak

Naphisi, anak-anak oleh usaha daripada, anak-anak Acipha, anak-anak

Assur, anak-anak Pharacim, anak-anak Basaloth,

{5:32} anak-anak Meeda, anak-anak Coutha, anak-anak

Charea, anak-anak Charcus, anak-anak Aserer, anak-anak

Thomoi, anak-anak Nasith, anak-anak Atipha.

{5:33} anak-anak hamba Nabi Sulaiman: anak-anak

Azaphion, anak-anak Pharira, anak-anak Jeeli, anak-anak

Lozon, anak-anak Israel, anak-anak Sapheth,

{5:34} anak-anak Hagia, anak-anak Pharacareth, yang

anak-anak Sabi, anak-anak Sarothie, anak-anak Masias, yang

anak-anak Gar, anak-anak Addus, anak-anak Suba, anak-anak

Apherra, anak-anak Barodis, anak-anak Sabat, anak-anak

Allom.

{5:35} semua Menteri kuil, dan anak-anak yang

hamba Solomon ialah tiga ratus tujuh puluh dan dua.

{5:36} ini datang dari Thermeleth dan Thelersas,

Charaathalar membawa mereka, dan Aalar;

{5:37} tidak dapatkah mereka shew keluarga mereka, mahupun mereka

stok, bagaimana mereka telah Israel: anak-anak Ladan, anak



Ban, anak-anak Necedan, seratus lima puluh enam dan dua.

{5:38} dan Imam yang dirampas di pejabat yang

keimamatan, dan tidak dijumpai: anak-anak Obdia, anak-anak daripada Accoz, anak-anak Addus, yang berkahwin dengan Augia salah satu daripada yang

Barzelus, anak perempuan dan dinamakan sempena nama beliau.

{5:39} dan penerangan bagi kaum kerabat ini

lelaki diminta dalam Daftar, dan tidak dijumpai, mereka

telah dikeluarkan daripada melaksanakan di Pejabat keimamatan tersebut:

{5:40} untuk kepada mereka berkata Nehemias dan Atharias, yang

mereka tidak perlu partakers perkara yang Suci, hingga ke sana timbul sehingga seorang paderi berpakaian dengan doktrin dan kebenaran.

{5:41} jadi Israel, daripada mereka berumur dua belas tahun dan

ke atas, mereka yang semua dalam nombor empat puluh ribu, di sebelah

menservants dan womenservants dua tiga ribu

enam puluh dan ratus.

{5:42} menservants dan handmaids mereka telah tujuh dan seribu tiga ratus empat puluh tujuh: lelaki menyanyi dan nyanyian wanita, empat puluh dua ratus dan lima:

{5:43} unta tiga ratus empat puluh hingga lima, tujuh seribu Kuda tiga puluh hingga enam, empat puluh dua ratus dan lima

baghal, binatang lima ribu lima ratus dua puluh hingga lima digunakan untuk belenggu.

{5:44} dan tertentu daripada Ketua keluarga mereka, apabila mereka datang kepada kuil Tuhan itulah di Baitulmuqaddis, bersumpah

untuk menubuhkan rumah lagi di tempat sendiri menurut mereka

keupayaan,

{5:45} dan memberi kepada Perbendaharaan Suci daripada kerja yang

ribu paun emas, lima ribu daripada Perak, dan ratus vestments priestly.

{5:46} dan dwelt jadi Imam dan Levites dalam dan orang di Baitulmuqaddis, dan dalam negara, penyanyi itu juga dan

Tukang angkat barangan tersebut; dan semua Israel di Kampung masing-masing.

{5:47} tetapi apabila bulan ketujuh adalah di tangan, dan Apabila anak-anak Israel adalah setiap lelaki sendiri tempat, mereka datang semua bersama-sama dengan satu persetujuan ke terbuka

Tempat pintu pertama yang terletak ke arah timur.

{5:48} kemudian berdiri Isa anak Josedec, dan beliau saudara-saudara Imam dan Zorobabel anak Salathiel, dan saudara-saudara beliau, dan telah siap di altar Tuhan Israel, {5:49} agar pengorbanan yang terbakar, according kerana ianya jelas diperintahkan Kitab Musa lelaki itu Tuhan.

{5:50} dan tiada berkumpul kepada mereka daripada yang negara-negara lain tanah itu, dan mereka mendirikan mazbah di atas Nya

memiliki tempat, kerana semua bangsa-bangsa tanah tersebut berada di

permusuhan dengan mereka, dan tertindas mereka; dan mereka menawarkan

pengorbanan mengikut waktu, dan burnt persembahan yang Tuhan pagi dan petang.

{5:51} juga mereka diadakan perayaan tabernacles, kerana ianya

diperintahkan dalam undang-undang, dan menawarkan pengorbanan setiap hari, yang telah memenuhi:

{5:52} dan selepas itu, oblations yang berterusan, dan berkorban sabbaths, dan bulan baru, dan semua Suci kenduri.

{5:53} dan semua mereka yang telah membuat apa-apa ikrar kepada Allah bermula

agar pengorbanan kepada Allah dari hari pertama yang ketujuh bulan, walaupun Kuil Tuhan tidak lagi dibina.

{5:54} dan mereka memberi kepada Mason dan Tukang kayu Wang, daging dan minum-minum dengan keceriaan.

{5:55} kepada mereka Zidon juga dan tayar mereka memberi carrs,

bahawa mereka seharusnya membawa pokok-pokok cedar dari Libanus, yang

hendaklah dibawa oleh pelampung ke Syurga untuk Joppa, mengikut

sebagaimana ia diperintahkan mereka dengan Raja Parsi Cyrus.

{5:56} dan pada bulan kedua tahun dan kedua selepas beliau

datang kepada kuil Tuhan di Jerusalem mula Zorobabel  
anak kepada Salathiel, dan Isa anak kepada Josedec, dan  
mereka

saudara-saudara, dan Imam, dan Levites itu, dan semua mereka  
yang

telah datang kepada Jerusalem daripada kurungan tersebut:

{5:57} dan mereka meletakkan asas di rumah Allah

pada hari pertama bulan kedua, pada tahun kedua selepas  
mereka telah datang ke Jewry dan Jerusalem.

{5:58} dan mereka dilantik Levites dari dua puluh tahun

lama melalui kerja-kerja Tuhan. Kemudian berdiri Isa, dan  
beliau

anak-anak dan saudara-saudara, dan Cadmiel saudaranya, dan  
anak-anak

Madiabun, dengan anak-anak Joda anak Eliadun, dengan

anak-anak dan saudara-saudara, Semua Levites, dengan  
penetas satu kemahuan mereka

Kemukakan labouring untuk meneruskan kerja-kerja dalam  
perniagaan

rumah Allah. Jadi pekerja membina Tokong di

Tuhan.

{5:59} dan Imam berdiri arrayed di vestments mereka

dengan alatan muzik dan trompet; dan Levites di dalam anak-anak Asaph telah paluan,

{5:60} mendendangkan lagu-lagu sembahyang, serta memuji pihak

Tuhan, menurut sebagai David Raja Israel telah wajibkan.

{5:61} dan mereka dinyanyikan dengan suara kuat lagu-lagu untuk memuji

Tuhan, kerana dengan rahmat dan kemuliaan selama-lamanya dalam semua

Israel.

### **Laman Esdras 1 700**

{5:62} dan semua orang trompet dibunyikan, dan menjerit dengan dengan suara yang lantang, nyanyian lagu-lagu kesyukuran kepada yang

Tuhan bagi menternak sehingga rumah Tuhan.

{5:63} juga Imam dan Levites, dan Ketua

keluarga mereka, orang dahulu kala yang telah melihat rumah bekas

datang ke bangunan ini dengan menangis dan hebat menangis.

{5:64} tetapi kebanyakan dengan trompet dan kegembiraan menjerit dengan kuat

suara,

{5:65} demikian rupa yang trompet mungkin tidak didengar untuk

menangis orang: lagi terdengar pelbagai

marvellously, supaya ia terdengar jauh luar.

{5:66} Wherefore Bilakah musuh-musuh puak Judah

dan Benjamin mendengar, mereka datang untuk mengetahui apakah bunyi yang

trompet perlu bermakna.

{5:67} dan mereka dilihat bahawa mereka yang berada di dalam kurungan pula membina Kuil kepada Tuhan Israel.

{5:68} sehingga mereka pergi untuk Zorobabel dan Isa, dan yang

Ketua Keluarga, dan berkata kepada mereka, kita akan membina

bersama-sama dengan anda.

{5:69} kami begitu juga, sebagai ye, patuhi Tuhan kamu, dan Jangan

berkorban kepada-Nya dari hari-hari Azbazareth Raja daripada yang Asyur, yang membawa kita hither.

{5:70} kemudian Zorobabel dan Isa dan Ketua itu

Keluarga Israel berkata kepada mereka, ia bukanlah untuk kami dan anda

membina bersama sebuah rumah kepada Tuhan Allah kita.

{5:71} kita diri kita sendiri sahaja akan membina kepada Tuhan Israel, mengikut seperti Raja Parsi Cyrus telah memerintahkan kita.

{5:72} tetapi heathen berbohong berat atas tanah yang penduduk Judea, dan pegangan mereka strait, menghalang proses mereka bangunan;

{5:73} dan plot rahsia mereka, dan popular persuasions dan kekecohan, mereka menghalang proses kemas bangunan sepanjang masa yang tinggal Raja Cyrus: jadi mereka telah menghalang proses dari bangunan untuk ruang dua tahun, sehingga pemerintahan Darius.

{6:1} kini dalam tahun kedua pemerintahan Darius Aggeus dan Zacharias anak Addo, Nabi-Nabi, menubuatkan kepada orang Yahudi di Jewry dan Jerusalem di dalam

Nama Tuhan Israel, yang kepada mereka.

{6:2} kemudian berdiri Zorobabel anak Salatiel, dan Isa anak Josedec, dan mula untuk membina rumah yang



Tuhan di Jerusalem, Nabi-Nabi Tuhan bekerja dengan mereka, dan membantu mereka.

{6:3} pada masa yang sama datang kepada mereka Sisinnes yang

gabenor Syria dan Phenice, dengan Sathrabuzanes dan beliau para sahabat, dan berkata kepada mereka,

{6:4} oleh pelantikannya ye membina rumah ini dan

ini melonjak tinggi, dan melakukan semua perkara-perkara lain? dan siapa yang

pekerja yang melakukan perkara-perkara ini?

Walau bagaimanapun {6:5} elders Yahudi memperolehi nikmat, kerana Tuhan telah melawat kurungan;

{6:6} dan mereka tidak dihalang dari bangunan, sehingga

apa-apa masa sebagaimana signification dianugerahkan kepada Darius mengenai

mereka, dan jawapan diterima.

{6:7} salinan surat-surat yang Sisinnes, Gabenor

Syria dan Phenice, dan Sathrabuzanes, dengan mereka

sahabat, Raja-Raja di Syria dan Phenice, menulis dan menghantar

kepada Darius; Kepada Raja Darius, ucapan:

{6:8} Biar semua perkara yang diketahui kepada Tuhan kita Raja, yang

yang datang ke negara ini Judea, dan dimasukkan ke dalam yang

City Baitulmaqdis yang kami dapati di bandar Yerusalem di orang dahulu kala orang-orang Yahudi yang dalam kurungan dalam

{6:9} membina sebuah rumah kepada Tuhan, hebat dan baru, dari

Batu-batu yang hewn dan mahal, dan kayu balak yang telah dibentangkan di atas yang

dinding.

{6:10} dan kerja-kerja tersebut dilakukan dengan kelajuan yang hebat, dan

kerja-kerja goeth makmur di tangan mereka, dan dengan semua

kemuliaan dan ketekunan Adakah ia dibuat.

{6:11} kemudian bertanya kami warga tua ini, berkata, oleh yang

ketetapan membina ye rumah ini, dan meletakkan asas-asas kerja-kerja ini?

{6:12} oleh kerana itu untuk tujuan yang kita boleh memberi

pengetahuan kepada kamu dengan menulis, kita dituntut daripada mereka yang

adalah Ketua orang, dan kami memerlukan mereka nama di bertulis daripada orang-orang utama mereka.

{6:13} sehingga mereka memberi kami jawapan ini, kita adalah hamba

Tuhan yang menjadikan langit dan bumi.

{6:14} dan bagi rumah ini, sudah bertahun-tahun builded lalu dengan seorang Raja Israel besar dan kuat, dan telah selesai.

{6:15} tetapi apabila Datuk nenek kami provokasi Tuhan kepada murka,

dan berdosa terhadap Tuhan Israel yang ada di langit, beliau memberi mereka kuasa Raja Nabuchodonosor

Babylon, of the Chaldees;

{6:16} yang ditarik ke bawah rumah, dan dibakar, dan dibawa lari amil orang kepada Babylon.

{6:17} tetapi pada tahun pertama yang memerintah Raja Cyrus di atas

negara Babylon Cyrus Raja menulis untuk membina ini Rumah.

{6:18} dan kapal-kapal yang suci daripada emas dan Perak, yang

Nabuchodonosor telah dibawa lari keluar dari rumah pada Baitulmuqaddis, dan telah menetapkan mereka di kuil sendiri Cyrus orang-orang

Raja dihadapkan lagi daripada kuil di Babylon, dan mereka telah dihantar untuk Zorobabel dan Sanabassarus pemerintah,

{6:19} dengan ketetapan bahawa dia perlu membawa kaki ke kapal-kapal yang sama, dan menempatkan mereka di kuil di Jerusalem; dan

bahawa Tokong itu Tuhan harus dibina di tempat beliau.

{6:20} maka Sanabassarus sama, datang hither, meletakkan asas-asas rumah Tuhan di Jerusalem;

dan dari masa itu ini sebagai masih sebuah bangunan, ianya tidak lagi

berakhir sepenuhnya.

{6:21} kini oleh kerana itu, jika ia kelihatan baik kepada Raja, maklumkan kepada

Carian dibuat antara rekod Raja Cyrus:

{6:22} dan sekiranya ia mendapati bahawa pembinaan rumah

## **Esdras 701 Laman 1**

Tuhan di Jerusalem telah dilakukan dengan kebenaran

Raja Cyrus, dan jika Tuhan kita Raja akan berfikiran begitu, biarlah dia

menandakan kepada kami daripadanya.

{6:23} kemudian menitahkan Raja Darius untuk mendapatkan antara yang

rekod-rekod di Babylon: dan jadi pada Ecbatane di Istana, yang di negara ini media, tiada dijumpai roll mana perkara-perkara ini telah direkodkan.

{6:24} pada tahun pertama pemerintahan Cyrus Raja Cyrus

diperintahkan bahawa rumah Tuhan di Jerusalem harus dibina semula, di mana, mereka berkorban dengan kebakaran yang berterusan:

{6:25} ketinggian yang hendaklah enam puluh cubits dan berkerjasama

enam puluh cubits, dengan baris tiga batu hewn, dan satu baris kayu baru negara itu; dan expences daripadanya untuk diberikan keluar dari rumah Raja Cyrus:

{6:26} dan bahawa kapal-kapal Suci di rumah Tuhan,

kedua-dua emas dan Perak, Nabuchodonosor yang mengambil daripada

rumah di Baitulmuqaddis, dan dibawa ke Babylon, hendaklah semula ke rumah di Jerusalem dan diatur di tempat yang

di mana mereka berada sebelum.

{6:27} dan juga beliau mentadbir yang Sisinnes yang gabenor Syria dan Phenice, dan Sathrabuzanes, dan mereka para sahabat, dan orang-orang yang telah dilantik sebagai pemerintah di Syria

dan Phenice, harus berhati-hati untuk tidak meddle dengan tempat itu,

tapi menderitanya Zorobabel, seorang hamba Tuhan, dan Gabenor Judea, dan orang-orang Yahudi, untuk membina rumah orang tua-tua

Tuhan di tempat itu.

{6:28} aku telah diperintahkan juga untuk membina keseluruhan

sekali lagi; dan bahawa mereka melihat dengan bersungguh-sungguh untuk membantu orang-orang yang menjadi

kurungan Yahudi, sehingga Dewan Tuhan akan

selesai:

{6:29} dan penghormatan Celosyria dan Phenice yang

Bahagian dengan teliti untuk diberi orang-orang untuk pengorbanan

Tuhan, iaitu untuk Zorobabel Gabenor, bagi bullocks,

dan rams, dan anak-anak Domba;

{6:30} dan juga jagung, garam, wain, dan minyak, dan bahawa terus-menerus setiap tahun tanpa bertanya lebih lanjut, menurut

kerana Imam yang berada di Jerusalem hendaklah menandakan menjadi harian

dibelanjakan:

{6:31} bahawa tawaran hendaklah dirujuk kepada Allah yang Maha Tinggi

Raja dan anak-anaknya, dan bahawa mereka boleh berdoa untuk

kehidupan mereka.

{6:32} dan baginda telah menitahkan bahawa sesiapa perlu semasa, Ya, atau membuat cahaya apa-apa benda yang afore bercakap atau

bertulis, keluar dari rumahnya sendiri pokok yang perlu diambil, dan dia

mengenainya boleh digantung, dan semua barangan itu dirampas untuk Raja.

{6:33} Tuhan oleh itu, namanya tidak disebut

atas, benar-benar memusnahkan setiap Raja dan negara, yang stretcheth

Beliau bersedia untuk menghalang atau endamage rumah tuan di

Jerusalem.

{6:34} saya Darius Raja telah menetapkan bahawa mengikut kepada perkara-perkara ini ia dilakukan dengan tekun.

{7:1} kemudian Sisinnes Gabenor Celosyria dan

Phenice, dan Sathrabuzanes, dengan sahabat mereka

Berikutan perintah-perintah daripada Raja Darius,

{7:2} sangat berhati-hati mengawasi kerja-kerja yang Suci, membantu

orang dahulu kala orang-orang Yahudi dan Gabenor kuil.

{7:3} maka kerja-kerja Suci meraih, Bilakah Aggeus dan

Zacharias menubuatkan Nabi-Nabi.

{7:4} dan mereka selesai perkara-perkara ini oleh pihak

ketetapan Tuhan Israel, dan dengan itu

persetujuan Raja Parsi Cyrus, Darius dan Artexerxes.

{7:5} dan oleh itu adalah rumah Suci habis dalam tiga

dan 20 hari bulan Adar, tahun ke-enam daripada

Raja Darius Parsi

{7:6} dan anak-anak Israel, Imam, dan

Levites, dan lain-lain yang dalam kurungan, yang

tambahan kepada mereka, tidak menurut perkara-perkara yang ditulis dalam itu



buku Musa.

{7:7} dan dedikasi Kuil Tuhan mereka

ditawarkan bullocks ratus dengan dua ratus rams, empat anak-anak Domba ratus;

{7:8} dan dua belas ekor kambing bagi dosa semua Israel, mengikut

kepada bilangan ketua puak-puak Israel.

{7:9} Imam juga dan Levites yang berdiri arrayed di

vestments mereka, menurut mereka maruahnya, di dalam Perkhidmatan

Allah Tuhan Israel, menurut Kitab Nabi Musa A.s.:

dan tukang angkat barangan tersebut di setiap pintu.

{7:10} dan anak-anak Israel bahawa pihak

kurungan diadakan saNe keempat belas hari pertama

bulan, selepas itu Imam dan Levites yang telah dikuduskan.

{7:11} mereka yang di dalam kurungan tidak semua

dikuduskan bersama-sama: tetapi Levites yang telah semua dikuduskan

bersama-sama.

{7:12} maka mereka ditawarkan saNe semua mereka daripada

pembuangan, dan untuk saudara-saudara mereka Imam, dan untuk

diri mereka sendiri.

{7:13} dan kanak-kanak Israel yang datang daripada pihak kurungan pula makan, bahkan semua mereka yang telah dipisahkan diri

dari dalam infamy penduduk bumi, dan

Tuhan.

{7:14} dan mereka memelihara Majlis itu daripada jenis roti tujuh

hari-hari, membuat merry sebelum Tuhan,

{7:15} untuk itu dia telah menjadi peguam Raja

Assyria ke arah mereka, untuk menguatkan tangan mereka dalam kerja-kerja

Allah Tuhan Israel.

{8:1} dan selepas perkara-perkara ini, apabila Artexerxes Raja daripada

Parsi datang reigned Esdras anak Saraias, anak

daripada Ezerias, anak kepada Helchiah, anak kepada Salum,

{8:2} anak Sadduc, anak kepada Achitob, anak kepada

Amarias, anak kepada Ezias, anak kepada Meremoth, anak kepada

Zaraias, anak kepada Savias, anak kepada Boccas, anak kepada Abisum, anak kepada Phinees, anak kepada Eleazar, anak Harun Ketua sami.

{8:3} ini Esdras yang naik dari Babylon, sebagai seorang penulis di,

sebagai sangat bersedia dalam Musa dalam undang-undang, yang telah diberikan oleh pihak

Tuhan Israel.

{8:4} dan Raja pula dia Kehormat: kerana dia mendapati kata rahmat

### **Laman Esdras 1 702**

penglihatan beliau dalam semua permintaan beliau.

{8:5} ada yang naik dengan dia juga sesetengah kanak-kanak Israel, daripada Imam Levites, penyanyi itu Suci,

Tukang angkat barangan, dan Menteri-Menteri kuil, kepada Baitulmuqaddis,

{8:6} pada tahun ketujuh pemerintahan Artexerxes, di dalam bulan kelima, ini adalah tahun ketujuh Raja; untuk mereka pergi dari Babylon di hari pertama jalan bulan yang pertama, dan datang ke

Baitulmuqaddis, menurut yang makmur perjalanan yang di Tuhan memberi mereka.

{8:7} untuk Esdras mempunyai kemahiran yang sangat hebat, supaya beliau digugurkan

apa-apa daripada undang-undang dan perintah-perintah Tuhan, tetapi

mengajar semua Israel Ordinan dan penghakiman.

{8:8} kini salinan Suruhanjaya, yang

bertulis daripada Artexerxes Raja, dan datang untuk Esdras di

Imam dan pembaca undang-undang Tuhan, Adakah ini yang

followeth;

{8:9} Raja Artexerxes kepada Esdras Imam dan pembaca

undang-undang Tuhan sendeth ucapan:

{8:10} setelah ditentukan untuk berurusan telah melapangkan masa, saya telah

diberi perintah tersebut negara orang-orang Yahudi, dan daripada yang

Imam dan Levites yang berada di dalam alam kami, kerana sanggup

dan berkeinginan perlu pergi dengan (wahai Muhammad) kepada Jerusalem.

{8:11} seberapa banyak oleh itu sebagai satu thereunto fikiran, biarkan

mereka bertolak dengan (wahai Muhammad), kerana ia telah kelihatan baik kedua-duanya kepada saya

dan saya menjadi pilihan tujuh rakan kaunselor;

{8:12} bahawa mereka mungkin kelihatan kepada hal ehwal Judea dan

Baitulmuqaddis, agreeably kepada yang lebih dalam undang-undang Tuhan;

{8:13} dan membawa hadiah kepada Tuhan Israel untuk

Baitulmuqaddis, yang saya dan rakan-rakan saya telah bersumpah, dan semua yang

emas dan Perak yang di negara Babylon boleh didapati, kepada Tuhan di Baitulmuqaddis,

{8:14} dengan itu juga yang diberikan untuk rakyat yang

Kuil Tuhan Tuhan mereka di Jerusalem: dan Perak itu

dan emas boleh dikutip untuk bullocks, rams dan anak-anak Domba,

dan thereunto perkara-perkara yang berkaitan;

{8:15} akhir bahawa mereka mungkin menawarkan mengorbankan kepada yang

Tuhan atas di altar Tuhan Tuhan mereka, yang berada dalam Jerusalem.

{8:16} dan sekalipun engkau dan saudara-saudara engkau akan lakukan dengan

Perak dan emas, yang berbuat demikian, menurut kehendak Tuhan Mu.

{8:17} dan kapal tersebut Suci Tuhan, yang diberi

(wahai Muhammad) untuk kegunaan Tokong Tuhan Mu, yang berada dalam

Baitulmuqaddis, engkau shalt menetapkan sebelum Tuhan Mu di Baitulmuqaddis.

{8:18} dan apa-apa perkara lain yang engkau shalt ingatlah untuk kegunaan Tokong itu Tuhan Mu, engkau shalt memberi ia daripada

Perbendaharaan Raja.

{8:19} dan saya Raja Artexerxes juga diperintahkan dalam penjaga Khazanah di Syria dan Phenice, yang

apa-apa Esdras Imam dan pembaca undang-undang yang

Maha Tinggi Allah hendaklah menghantar untuk, mereka harus memberikan ia kepadanya dengan

kelajuan,

{8:20} kepada seratus satu bakat Perak

begitu juga gandum bahkan untuk cors seratus satu, dan

seratus keping wain, dan perkara-perkara lain dengan banyaknya.

{8:21} membiarkan semua perkara yang perlu dilakukan selepas undang-undang Tuhan

dengan bersungguh-sungguh kepada Tuhan yang Maha Tinggi, murka itu datang tidak

atas kerajaan Raja dan anaknya.

{8:22} aku mengarahkan engkau juga, bahawa kamu memerlukan tiada cukai, atau

apa-apa pengenaan lain, mana-mana Imam, atau Levites, atau

penyanyi yang Suci, atau tukang angkat barangan, atau Menteri-Menteri kuil, atau mana-mana

yang telah dipandang di kuil ini, dan bahawa manusia tidak mempunyai

kuasa untuk mengenakan apa-apa benda di atasnya.

{8:23} dan engkau, Esdras, mengikut kebijaksanaan Allah

menentukannya Hakim dan Yusuf, yang ia menghukum dalam semua Syria

dan Phenice semua pihak yang tahu undang-undang Tuhan Mu; dan

orang-orang yang tahu tidak engkau shalt mengajar.

{8:24} dan sesiapa akan Bahawasanya hukum Mu

Tuhan, dan Raja, hendaklah dihukum dengan bersungguh-sungguh, sama ada

dengan kematian, atau hukuman lain, oleh penalti Wang, atau

hukuman penjara.

{8:25} kemudian berkata Esdras scribe, diberkati menjadi satu-satunya

Tuhan bapa saya, yang telah meletakkan barang-barang ini ke dalam

hati Raja, memakmurkan rumahnya yang terletak di Baitulmuqaddis:

{8:26} dan telah tersanjung saya di sisi Raja, dan

Kaunselor Nya, dan semua kawan-kawannya dan bangsawan.

{8:27} itu adalah saya digalakkan dengan bantuan pihak

Tuhan, Tuhan saya, dan berkumpul bersama-sama orang-orang Israel naik

dengan saya.

{8:28} dan ini adalah Ketua mengikut keluarga masing-masing

dan beberapa dignities, yang naik dengan saya dari Babylon dalam

pemerintahan Raja Artexerxes:

{8:29} daripada anak-anak Phinees, Gerson: daripada anak-anak

Ithamar, Gamael: daripada anak-anak David, Lettus anak daripada

Sechenias:

{8:30} daripada anak-anak Pharez, Zacharias; dan dengan dia



telah dikira satu ratus lima puluh lelaki:

{8:31} daripada anak-anak Pahath Moab, Eliaonias, anak kepada Zariaias, dan bersamanya dua ratus lelaki:

{8:32} daripada anak-anak Zathoe, Sechenias anak daripada Jezelus, dan bersamanya tiga ratus lelaki: daripada anak-anak Adin, Obeth anak Jonathan, dan bersamanya dua ratus dan lima puluh lelaki:

{8:33} daripada anak-anak Elam, Josias anak kepada Gotholias, dan

bersamanya tujuh puluh lelaki:

{8:34} daripada anak-anak Saphatias, Zariaias anak Michael, dan dengan dia threescore dan sepuluh lelaki:

{8:35} daripada anak-anak Joab, Abadias anak kepada Jezelus, dan

bersamanya dua ratus dua belas lelaki:

{8:36} daripada anak-anak Banid, Assalimoth anak Josaphias, dan dengan dia lelaki untuk seratus dan threescore:

{8:37} daripada anak-anak Babi, anak Zacharias Bebai, dan bersamanya dua puluh dan lapan lelaki:

{8:38} daripada anak-anak Astath, anak Johannes Acatan, dan bersamanya seratus dan sepuluh untuk lelaki:

## Esdras 7:03 Laman 1

{8:39} daripada anak-anak Adonikam yang terakhir, dan ini adalah di

nama-nama mereka, Eliphalet, Jewel, dan Samaias, dan dengan mereka tujuh puluh lelaki:

{8:40} daripada anak-anak Bago, Uthi anak Istalcurus, dan bersamanya tujuh puluh lelaki.

{8:41} dan ini yang saya berkumpul bersama-sama dengan sungai yang dipanggil

Theras, di mana kami disampaikan khemah kami tiga hari: dan kemudian saya

dikaji mereka.

{8:42} tetapi Bilakah saya telah menemui Tiada Tiada Imam dan Levites,

{8:43} kemudian menghantar saya kepada Eleazar, dan Iduel, dan Masman,

{8:44} dan Alnathan, dan Mamaias, dan Joribas, dan Utama Nathan, Eunatan, Zacharias dan Mosollamon, lelaki dan belajar.

{8:45} dan aku perintahkan mereka bahawa mereka harus pergi kepada Saddeus

kaptan, yang in the place of Perbendaharaan:

{8:46} dan perintahkan kepada mereka bahawa mereka harus bercakap kepada

Daddeus, dan saudara-saudara beliau, dan treasurers yang tempat, untuk menghantar lelaki itu sebagai mungkin melaksanakan Imam

Pejabat di rumah Tuhan.

{8:47} dan dengan tangan Maha Kuasa Tuhan kami mereka dibawa

kepada kami orang-orang yang mahir daripada anak-anak Moli anak Levi, yang

anak kepada Israel, Asebebia, dan anaknya, dan saudara-saudara beliau, yang

telah lapan belas.

{8:48} dan Asebia, dan Annus, dan Osaias saudaranya, daripada anak-anak Channuneus, dan anak-anak mereka, adalah dua puluh lelaki.

{8:49} dan para hamba Kuil David telah

wajibkan, dan orang-orang yang utama bagi perkhidmatan yang

Levites, hamba Kuil dua ratus dan

dua puluh, Katalog dan surat berita yang namanya adalah shewed.

{8:50} dan ada saya bersumpah puasa kepada orang-orang muda

sebelum Tuhan kita, kepada keinginan Nya perjalanan yang sejahtera kedua-dua

bagi kita dan mereka yang berada dengan kita, untuk anak-anak kita, dan untuk

lembu:

{8:51} kerana saya malu untuk bertanya kepada Raja footmen, dan

berkuda, dan amalan untuk melindungi terhadap segala kesusahan kita.

{8:52} untuk kita berkata kepada Raja, bahawa kuasa

Tuhan Allah kita harus dengan mereka yang berusaha dia, menyokong mereka dalam semua cara.

{8:53} dan sekali lagi kita besought Tuhan kami sebagai menyentuh ini

perkara-perkara, dan mendapati beliau memihak kepada kami.

{8:54} maka saya dipisahkan dua belas Ketua Imam,

Esebrias, dan Assanias, dan sepuluh orang saudara-saudara mereka dengan

mereka:

{8:55} dan saya ditimbang mereka emas dan Perak, dan

kapal-kapal Suci di rumah Tuhan kita, yang Raja,

dan majlisnya, dan Putera-Putera, serta semua Israel, telah diberikan.

{8:56} dan apabila saya telah ditimbang, saya dihantar kepada mereka

bakat enam ratus lima puluh kapal Perak, dan Perak

seratus satu bakat, dan bakat seratus satu emas,

{8:57} dan dua puluh kapal emas, dan dua belas kapal

tembaga, bahkan daripada tembaga halus, glittering seperti emas.

{8:58} dan saya berkata kepada mereka, kedua-dua kamu adalah Suci kepada yang

Tuhan, dan kapal-kapal adalah Suci, dan emas dan Perak adalah Ikrar kepada Tuhan, Tuhan bapa kita.

{8:59} menonton ye, dan simpan sehingga kamu memberikan mereka yang

Ketua Imam dan Levites, dan orang-orang utama yang

Keluarga Israel, di Baitulmuqaddis, ke dalam dalam ruang-ruang yang

rumah Allah kita.

{8:60} jadi Imam dan Levites, yang telah menerima

Perak dan emas dan kapal-kapal itu, membawa mereka kepada Jerusalem, ke Tokong itu Tuhan.

{8:61} dan dari Sungai Theras kami berlepas yang kedua belas hari yang pertama bulan, dan datang ke Jerusalem oleh yang Maha Kuasa

tangan Tuhan kita, yang bersama kami: dan dari dalam permulaan perjalanan kita Tuhan dihantar kami dari setiap musuh, maka kita datang ke Jerusalem.

{8:62} dan Bilakah kita telah berada di sana tiga hari, emas dan Perak yang telah ditimbang telah disampaikan di Dewan Tuhan kami pada hari keempat kepada Marmoth anak Imam daripada Iri.

{8:63} dan bersamanya adalah Eleazar anak Phinees, dan mereka telah Josabad anak Jesu dan Moeth anak daripada Sabban, Levites: Semua dihantar mereka dengan nombor dan berat.

{8:64} dan semua berat yang ditulis dalam jam yang sama.

{8:65} Moreover mereka yang telah keluar dari kurungan itu ditawarkan pengorbanan kepada Tuhan Israel, walaupun dua belas

bullocks untuk semua Israel, rams fourscore dan enam belas,

{8:66} Threescore dan dua belas anak-anak Domba, kambing untuk ketenangan

menawarkan, dua belas; Kesemua mereka satu pengorbanan kepada Tuhan.

{8:67} dan mereka menyampaikan perintah-perintah Raja

kepada Raja Steward dan Gabenor Celosyria

dan Phenice; berasa bangga dan tersanjung rakyat dan Kuil

Tuhan.

{8:68} sekarang apabila perkara-perkara ini telah selesai, Raja-Raja datang

kepada saya, dan berkata,

{8:69} bangsa Israel, Putera-Putera, Imam dan

Levites, telah tidak meletakkan dari mereka orang-orang pelik

Tanah, atau pencemaran, daripada bangsa-bangsa lain di

Canaanites, Hittites, Pheresites, Jebusites, dan Moabites,

Orang-orang Mesir, dan Edomites.

{8:70} untuk kedua-dua mereka dan anak-anak mereka telah berkahwin dengan

anak-anak perempuan, dan benih yang suci bercampur dengan yang pelik

penduduk tanah itu; dan dari awal perkara ini dalam

Raja-Raja dan orang-orang besar akan menjadi partakers yang zalim ini.

{8:71} dan sebaik sahaja saya mendengar perkara-perkara ini, saya menyewa saya

pakaian dan pakaian Suci, dan menarik kira rambut dari dari kepala dan janggut, dan duduk saya sedih dan sangat berat.

{8:72} supaya semua mereka yang telah kemudiannya pada perkataan itu

Tuhan Israel yang dipasang kepada saya, manakala saya mourned untuk

zalim itu: tetapi saya masih duduk penuh dengan darah haid sehingga waktu malam

pengorbanan.

### **Laman Esdras 1 704**

{8:73} kemudian bangun dari puasa dengan pakaian saya dan yang suci pakaian yang menyewa, bowing lutut saya dan regangan

sebagainya tangan saya kepada Tuhan,

{8:74} saya berkata, Wahai Tuhan, aku tertunduk malu sebelum muka Mu;

{8:75} untuk dosa-dosa kita akan didarabkan di atas kepala kita, dan



ignorances kami telah mencapai sehingga kepada syurga.

{8:76} selama-lamanya kerana masa Datuk nenek kami yang kami ada

telah dan sedang dosa besar, malah kepada hari ini.

{8:77} dan bagi dosa-dosa kita dan Datuk-nenek kami kami dengan kami

saudara-saudara dan Raja-Raja kami dan Imam kami telah memberi kepada

Raja-Raja bumi, pedang, dan kurungan, dan bagi mangsa dengan malu, kepada hari ini.

{8:78} dan sekarang dalam beberapa langkah telah rahmat shewed kepada kami dari engkau, Wahai Tuhan, yang tidak harus dibiarkan

kami akar dan nama in the place of sanctuary Mu;

{8:79} dan mencari kepada kami cahaya dalam rumah yang Tuhan Allah kita, dan memberi kita makanan pada zaman kami kepada Tuhan.

{8:80} Ya, apabila kita berada dalam perhambaan, kami tidak putuslah Tuhan kami; tetapi dia membuat kita Pemurah sebelum ini

Raja Parsi, supaya mereka memberi kami makanan;

{8:81} Ya, berasa bangga dan tersanjung Tokong itu Tuhan kami, dan

dibangkitkan Sion sepi, bahawa mereka telah diberikan kepada kami yang pasti

mematuhi Jewry dan Jerusalem.

{8:82} dan sekarang, Wahai Tuhan, apa kita akan katakan, ini mempunyai

perkara-perkara? kerana kita telah derhaka perintah-perintah Mu, yang

engkau gapest dengan tangan hamba Mu, Nabi-Nabi, mengatakan,

{8:83} bahawa tanah, kamu memasuki untuk memiliki sebagai satu

Warisan, adalah sebidang tanah yang tercemar dengan pencemaran di dalam

orang yang tidak dikenali dari tanah, dan mereka telah dipenuhi dengan mereka

uncleanness.

{8:84} oleh kerana itu sekarang hendaklah kamu tidak menyertai anak-anak anda

kepada anak-anak mereka, tidak akan kamu mengambil anak-anak perempuan kepada

anak-anak kami.

{8:85} Moreover ye Jangan sekali-kali akan berusaha untuk hidup dalam damai sejahtera dengan

mereka, bahawa kamu mungkin menjadi kuat, dan makan perkara-perkara baik yang

Tanah, dan bahawa kamu mungkin meninggalkan harta pusaka tanah tersebut kepada

anak-anak anda untuk rancak.

{8:86} dan segala yang menimpa adalah dilakukan kepada kami untuk kami

kerja-kerja zalim dan dosa-dosa besar; untuk engkau, Wahai Tuhan, menyekatmu daripada membuat

cahaya dosa-dosa kami,

{8:87} dan menyekatmu daripada memberi kepada kami akar sedemikian: tetapi kita mempunyai

berpatah balik lagi semasa engkau undang-undang, dan bercampur Gaul

diri kita dengan uncleanness Pertubuhan Bangsa-bangsa tanah tersebut.

{8:88} Mightest tidak engkau menjadi marah dengan kita untuk memusnahkan kita,

sehingga engkau hadst meninggalkan kita akar, benih, mahupun nama?

{8:89} Wahai Tuhan Israel, Engkaulah benar: untuk kami yang tinggal di

akar hari ini.

{8:90} mata memandang, kini kami sebelum engkau dalam kesalahan-kesalahan kami,

kerana kita tidak boleh berdiri lagi apa-apa oleh sebab perkara-perkara ini

sebelum engkau.

{8:91} dan sebagai Esdras dalam doa beliau membuat pengakuan beliau,

menangis, dan berbaring rata atas alasan sebelum kuil,

Tiada berkumpul kepada-Nya dari Baitul Maqdis yang sangat besar

pelbagai lelaki dan wanita dan kanak-kanak: kerana terdapat hebat menangis antara pelbagai.

{8:92} maka Jechonias anak Jeelus, salah satu daripada anak-anak

Israel, yang dipanggil keluar, dan berkata, Wahai Esdras, kita telah berdosa

terhadap Tuhan, kami tidak berkahwin wanita pelik

Pertubuhan Bangsa-bangsa tanah tersebut, dan kini semua Israel aloft.

{8:93} Marilah kita membuat sumpah kepada Tuhan, yang kami akan meletakkan

dari sini semua isteri-isteri kita, yang kami telah mengambil daripada heathen ini,

dengan anak-anak mereka,

{8:94} seperti engkau engkau telah bersetuju dan seramai patuhi

undang-undang Tuhan.

{8:95} timbul dan dimasukkan ke dalam pelaksanaan: untuk engkau dia ini

perkara yang appertain, dan kami akan dengan (wahai Muhammad): Adakah kamu.

{8:96} Esdras jadi timbul, dan mengambil sumpah daripada Ketua

Imam dan Levites semua Israel perlu dilakukan selepas perkara-perkara ini;

dan sebagainya mereka sware.

{9:1} kemudian Esdras meningkat dari Mahkamah Kuil

pergi ke Dewan Joanan anak Eliasib,

{9:2} dan kekal di sana, dan pula makan tiada daging mahupun minuman

air, berkabung bagi kesalahan-kesalahan besar yang pelbagai.

{9:3} dan Jadilah menyeru dalam semua Jewry dan

Jerusalem untuk semua mereka yang daripada pembuangan, bahawa mereka

harus dapat berkumpul bersama-sama di Jerusalem:

{9:4} dan bahawa sesiapa bertemu tidak ada dalam dua atau tiga hari mengikut peraturan itu terdedah dilantik, sebagai warga-warga tua

lembu mereka harus disita supaya penggunaan kuil, dan dirinya dibuang keluar dari mereka yang daripada kurungan tersebut.

{9:5} dan dalam tiga hari sebelum semua mereka puak Judah dan Benjamin berkumpul bersama-sama di Jerusalem yang kedua puluh

hari bulan kesembilan.

{9:6} dan semua pelbagai duduk gementar dalam luas yang Mahkamah Kuil kerana cuaca sekarang busuk.

{9:7} jadi Esdras timbul sehingga, dan berkata kepada mereka, kamu telah

derhaka dengan hukum berkahwin pelik isteri, seterusnya untuk

menambahkan dosa-dosa Israel.

{9:8} dan sekarang dengan confessing memberi kemuliaan kepada Tuhan

Tuhan bapa kita,

{9:9} dan Adakah beliau akan, dan Pisahkan diri kamu dari dalam

heathen tanah, dan dari golongan wanita yang pelik.

{9:10} kemudian menangis pelbagai seluruh, dan berkata dengan yang

suara lantang, seperti seperti engkau engkau bercakap, maka kita akan lakukan.

{9:11} tetapi forasmuch kerana orang-orang banyak, dan ia adalah

busuk cuaca, supaya kita tidak boleh berdiri tanpa, dan ini adalah

bukan kerja sehari atau dua, melihat dosa kita dalam perkara-perkara ini adalah

tersebar jauh:

{9:12} itu membiarkan pemerintah penginapan yang pelbagai, dan

Biarkan semua mereka di habitations kami yang mempunyai isteri yang pelik datang

pada masa yang ditetapkan,

### **Esdras 705 Laman 1**

{9:13} dan dengannya Raja-Raja dan Hakim-Hakim daripada setiap

tempat, sehingga kita berpaling kemurkaan Tuhan daripada kami untuk

perkara ini.

{9:14} kemudian Jonathan anak kepada Azael dan Ezechias yang anak kepada Theocanus sewajarnya membawa perkara ini kepada mereka:

dan Mosollam dan Levis dan Sabbatheus membantu mereka.

{9:15} dan mereka yang dalam kurungan di lakukan mengikut kepada semua perkara-perkara ini.

{9:16} dan Esdras Imam memilih Allah Pengetua

lelaki daripada keluarga mereka, dengan nama: dan pada hari pertama di

kesepuluh bulan yang mereka duduk bersama-sama untuk meneliti perkara itu.

{9:17} supaya perjuangan mereka yang diadakan pelik isteri telah dibawa

ke akhir pada hari pertama bulan pertama.

{9:18} dan Imam yang telah datang bersama-sama, dan mempunyai isteri yang pelik, tiada ditemui:

{9:19} daripada anak-anak Isa anak Josedec, dan beliau saudara-saudara; Matthelas dan Eleazar, dan Joribus dan Joadanus.



{9:20} dan mereka memberi tangan mereka untuk meletakkan isteri-isteri mereka

dan agar rams agar reconcilment kesilapan mereka.

{9:21} dan anak-anak Emmer; Ananias, dan Zabdeus, dan Eanes, dan Sameius, dan Hiereel, dan Azarias.

{9:22} dan anak-anak Phaisur; Elionas, Massias Israel, dan Nathanael, dan Ocidelus dan Talsas.

{9:23} dan Levites; Jozabad, dan separuh, dan Colius, yang dipanggil Calitas, dan Patheus, dan Judas, dan Jonas.

{9:24} penyanyi itu Suci; Eleazurus, Bacchurus.

{9:25} daripada tukang angkat barangan tersebut; Sallumus, dan Tolbanes.

{9:26} mereka Israel, daripada anak-anak Phoros; Hiermas, dan Eddias, dan Melchias, dan Maelus, dan Eleazar, dan Asibias, dan Baanias.

{9:27} daripada anak-anak Ela; Matthanias, Zacharias, dan Hierielus, dan Hieremoth, dan Aedias.

{9:28} dan anak-anak Zamoth; Eliadas, Elisimus, Othonias, Jarimoth, dan Sabatus, dan Sardeus.

{9:29} daripada anak-anak Babai; Johannes dan Ananias dan

Josabad, dan Amatheis.

{9:30} daripada anak-anak Mani; Olamus, Mamuchus, Jedeus, Jasubus, Jasael, dan Hieremoth.

{9:31} dan anak-anak Addi; Naathus, dan Moosias, Lacunus, dan Naidus, dan Mathanias, dan Sesthel, Balnuus, dan Manasseas.

{9:32} dan anak-anak Annas; Elionas dan Aseas, dan Melchias, dan Sabbeus, dan Simon Chosameus.

{9:33} dan anak-anak Asom; Altaneus, dan Syawal, dan Baanaia, Eliphalet, dan Manasses dan Semei.

{9:34} dan anak-anak Maani; Jeremias, Momdis, Omaerus, Juel, Mabdai, dan Pelias, dan Anos, Carabasion, dan Enasibus, dan Mamnitanimus, Eliasis, Bannus, Eliali, Samis, Selemias, Nathanias: dan daripada anak-anak Ozora; Sesis,

Esril, Azaelus, Samatus, Zambis, Josephus.

{9:35} dan anak-anak Ethma; Mazitias, Zabadaias, Edes, Juel, Banaias.

{9:36} semua ini telah diambil pelik isteri, dan mereka meletakkan

mereka dari sini dengan anak-anak mereka.

{9:37} dan Imam dan Levites, dan mereka yang Israel, dwelt di Baitulmuqaddis, dan dalam negara, di pertama haribulan bulan ketujuh: supaya anak-anak Israel berada dalam habitations mereka.

{9:38} dan pelbagai seluruh datang bersama-sama dengan salah satu

Accord ke Anjung Suci ke arah tempat yang luas dalam

Timur:

{9:39} dan mereka diucapkan kepada Esdras Imam dan pembaca,

yang dia akan membawa undang-undang Musa, bahawa telah dikeluarkan dari dalam

Tuhan Israel.

{9:40} jadi Esdras Ketua sami membawa undang-undang kepada pihak

keseluruhan pelbagai dari lelaki untuk wanita, dan semua Imam,

untuk mendengar undang-undang di hari pertama dari bulan ketujuh.

{9:41} dan beliau membaca di Mahkamah yang luas sebelum Suci dalam

Anjung dari pagi kepada waktu tengahari, sebelum kedua-duanya dan

wanita; dan pelbagai memberi peringatan kepada undang-undang.

{9:42} dan Esdras yang dilakukan oleh Imam dan pembaca undang-undang adalah

naik atas mimbar kayu yang dibuat bagi maksud itu.

{9:43} dan tiada berdiri dengan dia Mattathias, Sammus, Ananias, Azarias, Urias, Ezeccias, Balasamus, atas sebelah kanan tangan:

{9:44} dan atas tangan kiri berdiri Phaldaius, Misael, Melchias, Lothasubus, dan Nabarias.

{9:45} kemudian mengambil Esdras buku undang-undang sebelum ini

pelbagai: untuk dia duduk honourably di tempat pertama dalam

penglihatan mereka semua.

{9:46} dan apabila beliau dibuka undang-undang, mereka berdiri semua

terus sehingga. Jadi Esdras diberkati Allah Tuhan yang Maha Tinggi, yang

Allah tuan rumah, lagi Maha Kuasa.

{9:47} dan menjawab semua orang, Amin; dan mengangkat tangan mereka mereka jatuh ke tanah, dan menyembah Tuhan.

{9:48} juga Isa, dubur, Sarabias, Adinus, Jacobus, Sabateas, Auteas, Maianeas, dan Calitas, Asrias, dan Joazabdus, dan Ananias, Biatas, Levites, mengajar undang-undang

Tuhan, menjadikan mereka withal untuk memahaminya.

{9:49} kemudian diucapkan Attharates kepada Esdras Ketua sami.

dan pembaca, dan Levites yang mengajar pelbagai, bahkan kepada semua, mengatakan,

{9:50} hari ini adalah Suci kepada Tuhan; (bagi mereka semua menangis

Bilakah mereka mendengar undang-undang:)

{9:51} pergi kemudian, Makan lemak dan minum manis, dan menghantar sebahagian kepada mereka yang mempunyai apa-apa;

{9:52} kerana hari ini adalah Suci kepada Tuhan: dan tidak sedih; untuk Tuhan akan membawa anda ke maruah.

### **Laman Esdras 1 706**

{9:53} jadi Levites yang disiarkan tiap-tiap sesuatu kaum, berkata, hari ini adalah Suci kepada Tuhan; tidak sedih.

{9:54} kemudian pergi mereka dengan cara mereka, setiap satu untuk makan dan

minuman, dan merry, membuat dan memberi bahagian kepada mereka yang telah

apa-apa, dan membuat besar keceriaan;

{9:55} kerana mereka faham perkataan mana mereka

telah diarahkan, dan di mana mereka telah berkumpul